

the year ending 30th June, 1869, for the construction of harbours of refuge, has been expended, or any portion thereof and if so, what portion, and where the same has been expended?

Hon. Mr. McDougall said no portion of the \$50,000 voted last year for harbours of refuge had yet been expended. The engineers of the department had made surveys at certain places on Lakes Erie and Huron, and their reports would be brought down in a few days.

ADMINISTRATION OF JUSTICE IN NOVA SCOTIA

Mr. Savary enquired whether any representations had been made to Government by the Judges of the Supreme Court of Nova Scotia respecting the inadequacy of the present machinery for the administration of civil and criminal justice in that Province; and if so, had Government communicated such representations to the Local Government with a view to the establishment of an additional Court, or some equivalent remedy.

Sir John A. Macdonald said no such representations had been received. The General Government had no power either to increase or diminish that class of Judges. The whole power as to the tenure-of-office, number and duties of Judges rested with the Local Legislature. All that the General Government had to do with the matter was that, if an Act passed the Local Legislature constituting a certain number of Judges for the Superior Court, the appointments of the individuals to hold these offices rested in the General Government; and to pay the salary.

Mr. Rankin enquired whether it is the intention of the Government to make any provision this session for the improvement of the Rocher Capitaine Rapids, for the safer descent of timber?

Mr. McDougall said the Government did not intend to make any expenditure this season on the Rocher Capitaine Rapids.

BRIGADE-MAJOR SHAW

Mr. Mackenzie said he had for some days past refrained from pressing his motion for the proceedings in the case of Brigade-Major Shaw of Kingston, waiting for the Minister of Militia.

Sir George E. Cartier said that according to all English Parliamentary practice all these
[Mr. Stephenson—M. Stephenson.]

1869 et destinés à la construction de havres-refuges ont été dépensés en tout ou en partie et dans l'affirmative combien a-t-on dépensé et où?

L'hon. M. McDougall dit que l'on n'a pas encore dépensé un seul dollar des \$50,000 votés l'an dernier pour les havres. Les ingénieurs ont fait des relevés à certains endroits du lac Érie et du lac Huron et le rapport sera rendu public dans quelques jours.

ADMINISTRATION DE LA JUSTICE EN NOUVELLE-ÉCOSSE

M. Savary demande si les juges de la Cour suprême de la Nouvelle-Écosse ont présenté des instances au Gouvernement concernant les lacunes du système judiciaire en matière de droit civil et criminel dans cette province et dans l'affirmative, si le Gouvernement a transmis ces instances au Gouvernement local en vue d'établir un tribunal supplémentaire ou d'apporter un autre remède à la situation.

Sir John A. Macdonald dit qu'on a pas reçu d'instances de ce genre. Le Gouvernement général n'a pas le pouvoir d'augmenter ni de diminuer le nombre de juges de cette catégorie. La titularisation, le nombre et les fonctions des juges relèvent entièrement de l'Assemblée législative locale. Le Gouvernement général est uniquement chargé de nommer les juges de la Cour supérieure au cas où l'Assemblée législative locale en détermine le nombre et de payer leurs traitements.

M. Rankin demande si le Gouvernement entend prendre des mesures durant la session actuelle pour améliorer les conditions des rapides du Capitaine Rocher afin de rendre plus sûre la descente des billes.

M. McDougall dit que le Gouvernement n'entend pas faire durant la saison actuelle de déboursés pour les rapides du Capitaine Rocher.

LE MAJOR DE BRIGADE SHAW

M. Mackenzie dit que depuis quelques jours il se retient d'insister sur sa motion visant à engager les poursuites dans l'affaire du major de brigade Shaw de Kingston en attendant le ministre de la Milice.

Sir George-É. Cartier dit que selon tous les usages parlementaires anglais toutes ces en-